
       Kłobuck, dnia 21 października 2021 r. 

RM.0012.1.2021 

Protokół nr 36/2021 
z posiedzenia 

Komisja Budżetu, Finansów, 
 Handlu, Usług i Ochrony Środowiska 

odbytego  
w dniu 21 października 2021 r. 

w trybie on-line na platformie ZOOM 

  

Obrady rozpoczęto 21 października 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10.45 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Angelika Borowiecka-Idziak 
3. Mirosław Cieśla 
4. Ewelina Kotkowska 
5. Jerzy Kulej 
6. Tadeusz Praski 
7. Janusz Soluch 
8. Tomasz Wałęga 
9. Marcin Wojtysek 
10. Mateusz Woźniak 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak 



NIEOBECNI (1) 
Ewelina Kotkowska 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia Komisji.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 35/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 15.09.2021 r. 
/projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 35/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 15.09.2021 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Kotkowska 
 
Komisja przyjęła protokół.  

3. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu 
na rok 2021. 
 
Skarbnik K. Trzepizur wprowadziła autopoprawkę do załącznik nr 2 projektu uchwały. 
Poinformowała o II wersji załącznika nr 2 projektu uchwały, a następnie zreferowała w/w 
projekt uchwały.  

Radny J. Soluch zapytał o powód przesunięcia zadania dotyczącego mostu na ul. Stawowej  
w Borowiance. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, iż zadania nie można zrealizować w tym roku, 
ponieważ  do ogłoszonego postępowania przetargowego nie zgłosiła się żadna firma. 
Zaznaczył, że zadanie wprowadzone jest to do WPF w związku z tym ogłoszenie przetargu 
możliwe będzie w tym roku, a jego realizacja w przyszłym. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek poprosił o przybliżenie tematu dotyczącego zakupu 
przyczepy. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował i wyjaśnił, iż dzięki współpracy ze Stowarzyszeniem 
„Druga Szansa”, zakład gospodarki komunalnej zostanie doposażony w przyczepę i drobny 
sprzęt do prac porządkowych. Podkreślił, że pozyskane w ramach projektu dofinansowanie 
wynosi 45 000 zł.  

Radna E. Kotkowska poinformowała i wyjaśniała, że pomoc i wsparcie w ramach projektu 
jest obopólne. 



Przewodniczący Komisji M. Wojtysek poprosił o przybliżenie tematu związanego z zakupem 
sprzętu projekcyjno-streamingowego dla MOK. 

Burmistrz J. Zakrzewski nawiązał i wyjaśnił temat związany z projektem termomodernizacji 
budynku MOK. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  
Nr 251/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 roku  
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2031 Gminy 
Kłobuck. 
 
Skarbnik K. Trzepizur wprowadziła autopoprawkę do załącznik nr 2 projektu uchwały. 
Poinformowała o II wersja załącznika projektu uchwały, a następnie zreferowała w/w projekt 
uchwały.  

Radna E. Kotkowska zapytała, czy uzasadnienie do projektu uchwały nie wymagałoby 
uzasadnienia zmian, a nie wypisania zmian, które wynikają z samej uchwały?  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował i wyjaśnił, że nie da się szczegółowo napisać 
wyjaśnień, gdyż są to złożone kwestie. Podkreślił, iż wyjaśnienia są składane ustnie podczas 
posiedzeń. Wyjaśnił i rozwinął zmiany do WPF poruszone w projekcie uchwały.  

Radna E. Kotkowska zapytała o ul. Sienkiewicza i dokończenie projektu.  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, iż zamysł jest, aby to zadnie dać do następnej edycji 
Polskiego Ładu lub ponownie ogłosić przetarg w tej kwestii.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 251/XXVII/2020 
Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2021-2031 Gminy Kłobuck. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
 
Komisja przyjęła projekt uchwały. 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr 252/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 roku  
w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na rok 2021. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 252/XXVII/2020 
Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy Kłobuck 
na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Tadeusz 
Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
BRAK GŁOSU (1) 
Jerzy Kulej 
 
Komisja przyjęła projekt uchwały. 
 
6. Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono. 
 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, przewodniczący Komisji zamknął  posiedzenie.   

  

Przewodniczący Komisji 
      Marcin Wojtysek 

 
Przygotowała: Magdalena Kuczera 


